
Årsmöte 26 mars 2025

Här är en sammanfattning från årsmötet som hölls i klubbhuset.

Mötets öppnande
Peter Sielck hälsade alla välkomna till Haninge MKs 66:e årsmöte.

Röstlängd
Klubben hade den sista december 2024 756 medlemmar,  
36 röstberättigade var på plats.

Mötesfunktionärer
Peter Sielck valdes till mötesordförande, Åsa Lindgren till sekreterare.

Verksamheten 2024
Verksamhetsberättelsen genomlästes och godkändes. Den finns att läsa på 
hemsidan.

Vår kassör Yngve Ekberg redogjorde för 2024 års ekonomiska utfall.

På intäktssidan finns flera glädjeämnen: 
•  MC-sektionen har bra intäkter från motocrosskolan, tävlingar,  
servering och träningar. 
•  Anbudsavgifterna på Folkracetävlingen gav en bra inkomst.

Utgiftssidan belastas dessvärre av ökade kostnader för el och drivmedel. 
Totalt sett har föreningen en mycket god ekonomi.

Årsmötet godkände därmed den ekonomiska rapporten.

Revisonsberättelse
Åke Trygg föredrog revisorernas berättelse. Revisorerna anser att  
ekonomin har hanterats på ett bra sätt och rekommenderade att styrelsen 
skulle ges ansvarsfrihet för verksamhetsåret. Det godkändes av årsmötet.

Medlemsavgift
Medlemsavgifterna ska vara oförändrade, men årsmötet beslöt att ge  
styrelsen möjlighet att öka medlemsavgiften 2026 för seniorer med  
50:- till 400:-.

Verksamhetsplan och budget 2025
Fem tävlingar är planerade: 
•  Supercupen i Rallycross, 10-11 maj. 
•  Motorsportens dag, arrangerad av Stockholms Bilsportförbund, 25 maj. 
•  Endagarstävling, Folkrace, 14 juni. 
•  Stockholmscrossen, kvällstävling, 26 juni. 
•  Folkrace, 6-7 september. 
•  Luciaracet, Enduro, 14 december

Lite historia

Det åttonde årsmötet hölls 1966. 
Medlemsantalet hade då ökat från 
43 till 275 medlemmar.

Klubbens ordförande var Åke 
Magnusson, Åke Trygg var  
ledamot, han var även ordförande  
i nöjeskommittén

Man arrangerade ett KM i Bil-O, 
Leo Tatti vann som kartläsare,  
Bo Ernstedt kom trea.

Klubben anordnade tre tria l- 
tävlingar och en OT-special.

Dessutom arrangerades en jul-
gransplundring och en kräftskiva.

Klubbens kassör, Karl Berglund, 
redovisade en vinst på 1 390:25.



Träningstillfällen kommer att anordnas. 
Motocrosskolan arbetar vidare.

Yngve Ekberg presenterade en budget för 2025. Yngve känner till  
utgifterna, men är försiktig med intäkterna så budgeten slutar med ett 
minusresultat.

Val av styrelse
Mötet beslöt att på två år välja Åsa Lindgren och Marcus Falk som  
ordinarie ledamöter. Sara Petersson valdes på två år som kassör. Som  
suppleant valdes Håkan Jäverskog på två år.

Yngve Ekberg, som har varit kassör i många år, avtackades med en  
blombukett.

Revisorer
Anneli Agerheim omvaldes som revisor i ett år och fick i uppdrag att  
försöka få fram ytterligare en revisor i ett år. Åke Trygg valdes som  
ersättare i ett år.

Valberedning
Jonas Fornander (sammankallande), Rickard Petersson och Jocke  
Södergren omvaldes.

Motioner
En motion hade inkommit, den föreslog att styrelsen skulle avsätta en 
summa pengar till varje sektion för att fördelas bland aktiva tävlanden. 
Motionen avslogs, men styrelsen kommer att se över möjligheten att  
skapa en ny modell för att fördela bidrag. 

Motorsportdiskussion
Åke Magnusson påpekade att motocrosskolan kan göra det möjligt att 
söka LOK-bidrag. 

Möjligheten att sända årsmötet digitalt diskuterades.

MC-sektionen har arbetat fram en presentationsmall som bl.a.  
innehåller verksamhetsvision, framtid, utvecklingsmöjligheter och  
förslag till finansiering. Mallen ska presenteras för styrelsen.

Möjligheten att utöka aktiviteten på området diskuterades.

Jessica Appelkvist efterlyste funktionärer till kommande Rallycrosstävling.

Övriga frågor
Peter Sielck efterfrågade ett datum för en arbetsdag med efterföljande 
middag.

Ilona Hallberg meddelade att hon kommer att arbeta för att göra  
klubben kontantfri. Det kräver nya rutiner, dessa kommer att presenteras 
på hemsidan.

Nya hedersmedlemmar diskuterades, men någon ansökan har inte  
lämnats in till styrelsen.

Till sist
Peter Sielck tackade alla närvarande för visat intresse och avslutade mötet.

Styrelsen 2025

Peter Sielck, ordförande 
Mats Eriksson, vice ordförande 
Åsa Lindgren, sekreterare 
Sara Petersson, kassör 
Bo Bergvall, ledamot 
Marcus Falk, ledamot 
Jessica Appelkvist, ledamot 
Peter Asplund, suppleant 
Håkan Jäverskog, suppleant


